
 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 7. november 2024 kl. 18.00 – 20.00 

På Afdeling Ganløse 

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

 

Anna Barradas  
 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Referat er godkendt 

Pkt. 2   Nyt fra elevrådet v. Esther og Mathilde  10 min. 

 

Indhold: Følgende punkter er elevrådet optagede af: 

- Toiletterne – særligt de yngre elever oplever dem ikke rene på 

ml.trinnet. De efterlades ikke i ordentlig stand af elever.   

- 4.årg. er glade for stikbold i pauserne, men mangler et sted at spille 

– der er et ønske om centralhallen, hvis ikke i hallen. Hvis de er på 

banerne kan de kun få lov at spille på kunstgræsset. 

- Der opleves glasskår i Q2 og Q3 gården – efter ude-fester i 

weekenden 

- Bordtennis i Q2 er ikke i særlig god stand. 

- Spejlene hænger for lavt på toiletterne i Q2. 

- Der opleves store forskelle i temperatur i klasselokaler. Der er 

særligt koldt i lokaler ud mod klovnegården.  

- Der meldes om for mange børn i Q3- gården. 

 

- Begge repræsentanter har desuden været til første fælles 

elevrådsmøde, hvor alle blev præsenteret for hinanden.  

 

Beslutning  

Pkt.3  SFOII – ramme og status på tiltag v. Lars  30 min. 

Indhold: Fremlagt – se slideshow 

Beslutning: SB tog den fremlagte status til efterretning. 

Pkt. 4  Bestyrelsens årshjul og fokusområder  50 min. 

Indhold: ▪ Gennemgang af årshjul 

▪ Fokusområder i de kommende skoleår – evt. 2025-

2028? 

▪ Oplæg om en mulig ’værdiproces  

På mødet d. 12/9 besluttede vi: 

Der er et ønske om arbejde med nogle udvalgte 

værdier, som  

skal være udgangspunktet for skolens retning.  



Årshjul:  

- Det er vigtigt for SB at have fokus på ”det bløde” indhold, da det 

opleves at være værdiskabende (fremfor drift og tilsyn). 

- Der er mulighed for løbende at lægge flere forskellige relevante emner 

ind i årshjulet – men der skal prioriteres. 

- Vigtigt at være kritisk ifht hvad SB kan nå at arbejde med i løbet af et 

år.  

- Fx fokus på Ungeprofilundersøgelsen heraf udvalgte fokuspunkter, som 

SB mener det er værd at beskæftige sig med – at bruge det proaktivt, 

for at komme forældre og personale i møde. 

- Det foreslås at der orienteres skriftligt om dagsordenens punkter på   

forhånd, så SB kan er forberedt og kan benytte mødetiden på 

drøftelser. Det egner nogle punkter sig godt til - andre mindre godt. 

 

Værdi-proces: 

- LI fremlagde et bud på en ’værdi-proces’ for hhv elever, medarbejdere 

og ledere. 

- Processen fremlægges og kvalificeres herefter i ledelsen samt i MED-

udvalget.  

- Der blev stillet forslag om, at forældrerådene også blev bedt om at 

deltage, for at sikre en bredere deltagelse 

 

Beslutning: Årshjul: 

1. Årshjulet sendes ud, så der kan kommenteres. 

 

Fokusområder: 

Hvis der iværksættes værdiproces, bør fokusområderne tage udgangspunkt 

i denne proces, så alle kan se sig selv i dem. 

Der arbejdes derfor ikke med fokusområder på nuværende tidspunkt. 

 

Værdi-proces: 

1. Processen fremlægges og kvalificeres herefter i ledelse og MED. 

Beslutning om tidshorisont og indhold drøftes og besluttes.  

2. Medarbejdere og klasser diskuterer det udsendte materiale, herefter 

muligvis forældrene (forældrerådene)  

3. De svar der kommer ind, danner grundlag for udvalgte udsagn der 

definerer skolens værdier. Det foreslås, at først ER og dernæst SB 

udvælger de værdiudtryk man skal arbejde efter.  

4. Herefter igangsættes evt. en ny proces, hvor fokus er hvordan det ses 

og håndteres i praksis. 

 

 

Pkt. 5  Kort status på budget    10 min. 

 

Indhold: LI fremlagde kort budget og regnskab. 



 

  

     

 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Torsdag d. 12/9  Kursus for nye skolebestyrelser kl. 17.00 – 

20.00 på Rådhuset 

Torsdag d. 12/9 kl. 20.00 – 21.30 

 

Rådhuset 

Tirsdag d. 24/9 

 

Slagslunde Skole 

Torsdag d. 7/11 

 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 10/12 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 21/1 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 6/3 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 29/4 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 3/6 

 

Slagslunde Skole 

 
 

  

 

  

Beslutning: Der er god balance – og ingen overraskelser.  

Vi har en del regninger ude her i sidste kvartal.  

 

Pkt. 6  Status på sygefravær – medarbejdere (uden 

elevrepræsentanter?)10 min. 

 

Indhold: Data fremlægges og retningslinjer for håndtering gennemgås 

Beslutning: Punktet udskydes til kommende møde.  

Pkt. 7  

 

Evt.     5 min. 

Indhold:  

Beslutning:  


